

锂电池充电器 适合型号18650 /16340

产品名称	锂电池充电器 适合型号18650 /16340
公司名称	江门市龙图腾电子科技有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:其他 型号:18650/16340 电池类型:锂离子电池
公司地址	江门市蓬江区晓港苑3号之四203室
联系电话	86-07503299323 13902887548

产品详情

品牌	其他	型号	18650 /16340
电池类型	锂离子电池	输入参数	DC5V+5% 1000mA max;
输出参数	DC4.2V 1000Ma max	外形尺寸	32 (mm)

充电时间：charging time

节数：number of batteries	规格：specification	时间（小时）：time length(hour)
单节：one	18650锂电池：18650 lithium battery	2-2.5
两节：two	18650锂电池：18650 lithium battery	4-5
单节：one	16340锂电池：16340 lithium battery	1.5-2
两节：two	16340锂电池：16340 lithium battery	3-4

参数：parameter

input: dc5v+5% 1000ma max;

output: dc4.2v 1000ma max;

采用线性三段式恒流、恒压充电方式，电池充电饱和度极高；linear, three-segment and steady-voltage charge enables high saturation of batteries.

具备电池反装保护功能，能有效地保护因电池反装而产生的危害。protection function against reversed position of batteries can protect batteries effectively.

存放温度：-20 ~ +85 storage temperature:-20 ~ +85

工作温度：-0 ~ +40 working temperature:-0 ~ +40

18650/16340锂电池充电器：18650/16340 lithium battery charger

充电器说明书instruction book

产品特点：characteristics

曲线特性the characteristic of curve

按照锂电池充、放电曲线，对电池进行充电，效率高速度快，有效延长电池寿命。

according to lithium battery ' s curve of charge and discharge, the batteries are charged to improve the efficiency and speed, effectively lengthen the life of batteries.

防止倒装the characteristic of guarding against reversed position

发生电池反装情况时，指示灯有闪烁指示，并停止对电池的充电操作。

when the batteries are put in reversed positions, the indicator light will flicker and charge will be ended.

安全保护the characteristic of safety protection

具有过充、过热等多项保护措施，保证使用者安全和电池性能安全。

functions like anti-over-charge and anti-over-heat can guarantee the safety of users and batteries ' performance.

分离保护the characteristic of isolation protection

交流、直流隔离处理，防止互相影响，提高电路安全性能。

alternating current and direct current are dealt with separately, avoiding interference and improve the safety level of circuits.

18650电池仓：18650 battery holder

16340电池仓：16340 battery holder

指示灯：indicator light

使用说明directions

1.连接方法way of connecting

a . 室内：将5v1a电源适配器插入家用插座，mini-usb头插入充电器的 usb接口。

indoors: put the 5v1a power adapter into the indoor outlet, and put the mini-usb plug into the usb interface of the

charger.

b. 车用：将5v1a电源适配器插入点烟器，mini-usb头插入充电器的usb接口。

in the vehicle: put the 5v1a power adapter into the cigarette lighter, and put the mini-usb plug into the usb interface of the charger.

c. 电脑：usb线插入pc的usb口，mini-usb头插入充电器的usb接口。

via computer: put the usb line into pc's usb interface, and put the mini-usb plug into the usb interface of the charger.

2. 电池安装installation of batteries

将电池接正面极指示，妥善装入电池仓，保证接触良好。

put the batteries into the battery holder according to the positive and negative signal on the battery and make sure they are well connected.

3. 充电指示charge indication

状态state

未装电池battery unloaded

充电过程中两节电池一正一反（反装电池不充电）one reversed battery among the two(no charging) in the process of charging

充电完成charging completed

两节电池反装，一节电池反装two batteries reversed, one battery reversed